
Styrelsemöte 2015-06-22 
Närvarande: Fabiola Jansson, Ulrika Brün,  

Veronica Alm, Karin Striegel  
. 

 

§ 1 Mötets öppnande 

§ 2 Val av justerare för mötet 

 Fabiola Jansson 

§ 3 Föregående mötesprotokoll 

Ulrika gick igenom föregående mötesprotokoll som godkändes av styrelsen. 

Saltet vi lade ut på ridbanan fick vi av Angelicka vilket var väldigt snällt. 

Detta las ut med hjälp av Lasse. Det blev ingen fikastund utan vi bjöd in till 

medlemsfest istället. Hoppas många kommer. 

§ 4 Ekonomi 

 I dagsläget har vi 27001:- 

§ 5 Medlemmar 

 Vi är 52st medlemmar 

§ 6 Rapporter och skrivelser från:  

 Hästägarna 

Det har kommit till oss att hjulet på sladden förstör sargen i ridhuset. 

Vi ska se över detta och byta ut den. 

 Tävlingssektionen 

 Ungdomssektionen 

§ 7 Övriga frågor 

Praktikant – Finns det verkligen ingen möjlighet att ha en? Styrelsen kollar 

upp lite mer om detta. 

Ha flera hinder uppe – Det har kommit önskemål om att ha en bana uppe. 

Det beslutades att det kan stå uppe från lördag kl.15.00 till måndag kl.18.00. 

Dock behöver det vara någon ansvarig som ser till att det plockas ner. 

Sadelkammaren – Kom gärna med förslag på hur det ska kunna se ut 



Ordning och reda – Påpekande från styrelsen att rutiner ska skötas så som 

städning och annat vid fodringar och dylikt.  

Nu tar styrelsen ett uppehåll med möten, men ni är alltid välkomna med 

frågor och annat som bekymrar er 

§ 8 Mötets avslutande 

 

 

 

 

___________________________                __________________________ 

Vice ordf. Ulrika Brün Justerare Fabiola Jansson 

 

 

 

 


